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PROTOKÓŁ 

obrad XIV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Miłakowie 

z dnia 28 listopada 2019 r. 

 

Rozpoczęcie obrad o godz. 1003 

Zakończenie obrad o godz. 1330 

 

Radni obecni: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 1 do protokołu). 

Lista sołtysów Gminy Miłakowo: wg załączonej listy obecności (Zał. Nr 2 do protokołu). 

 

Radni obecni  - 14 

Radni nieobecni  - 1 

 

1 Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności 

obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Michał Boczulak otworzył obrady XIV sesji zwyczajnej, 

stwierdzając kworum do podejmowania prawomocnych decyzji. Powitał wszystkich radnych, 

Burmistrza Miłakowa, Zastępcę Burmistrza, sołtysów, kierowników jednostek 

organizacyjnych oraz mieszkańców gminy.  

2 Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji. 

1. Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Rady Miejskiej, stwierdzenie prawomocności 

obrad; 

2. Przedstawienie porządku obrad przez Przewodniczącego Rady Miejskiej; 

3. Firma PROMAG – wystąpienie przedstawiciela; 

4. Informacja Burmistrza z pracy między sesjami; 

5. Zapytania, wolne wnioski;  

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki  i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

dla Gminy Miłakowo na 2020 r. oraz Gminnego Programu przeciwdziałania Narkomanii 

w Gminie Miłakowo na 2020 r.; 

b) rocznego programu współpracy Gminy Miłakowo z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami , o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o 

działalności pożytku publicznego i wolontariacie na 2020 rok; 

c) sprzedaży mienia komunalnego;  

d) sprzedaży mienia komunalnego; 

e) wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy Miłakowo; 

f) określenia zasad udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków znajdujących się na terenie 

Gminy Miłakowo; 
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g) rozpatrzenia skargi mieszkańców Sołectwa Roje na działalność Burmistrza Miłakowa; 

h) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości; 

i) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych; 

j) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2019-2034; 

k) zmiany w budżecie gminy Miłakowo na 2019 r.; 

7. Interpelacje radnych; 

8. Zamknięcie obrad. 

Radny Mirosław Stryjek – złożył wniosek o wycofanie z porządku obrad punktu 6 e) 

Przewodniczący Rady  - poddał wniosek pod głosowanie  

„Za” podjęciem wniosku głosowało 14 radnych, „przeciw” 1, „wstrzymał się” 1 radny.  

Przewodniczący Rady -   poinformował, iż większością głosów wniosek został przyjęty. 

Przewodniczący Rady  - poprosił o  minutę ciszy w celu upamiętnienia Zbigniewa Wróbla, 

który zmarł w dniu 27 listopada 2019. Zbigniew Wróbel w latach 1999 – 2002 pełnił funkcję 

sołtysa miejscowości Boguchwały, w latach 2002 – 2006 był radnym Gminy Miłakowo. 

3. Firma PROMAG – wystąpienie przedstawiciela  

Krzysztof  Kaim - przedstawił i odpowiedział na pytania związane z tematem  fotowoltaiki.  

 

4. Informacja Burmistrza z pracy między sesjami 

Burmistrz Miłakowa Krzysztof Szulborski przedstawił informację z prac między sesjami. 

Informacja Burmistrza Miłakowa  

wg załącznika nr 3 do protokołu 

5. Zapytania, wolne wnioski 

Przewodniczy Rady - przeszedł do punktu zapytania i wolne wnioski.  

Radny Andrzej Nagraba  - zapytał Pana Burmistrza dlaczego Boguchwały są wyłączone  

z projektu Gusiewo dot. gospodarki wodno-ściekowej, dodatkowo zapytał o prace budowlane 

świetlicy w Boguchwałach oraz nawiązał do zamiany dróg leśnych na nieruchomość  

a w szczególności o drogę leśną biegnącą między miejscowością Stare Bolity  a  Rojami.  

Radny Józef Pełka –  dopytał się o projekt dot. udzielenia dotacji na usuwanie azbestu z terenu 

Gminy Miłakowo na lata 2019-2020 - czy jest możliwość złożenia jeszcze wniosku oraz  

nawiązał do wizytówki miasta, którą jest jeleń stojący na jednym ze skwerków zieleni.  

Przewodniczący Rady – w imieniu mieszkańców Osiedla Kolorowego złożył wniosek  

o postawienie choinki  na skrzyżowaniu dróg Dobre Miasto  - Świątki oraz by w przestrzeni 

Osiedla Kolorowego również udało się zawiesić kilka iluminacji świątecznych.  

Burmistrz Miłakowa   -  odpowiadająca na pytanie opowiedział o projekcie Gusiewo  

i głównych jego założeniach, dodatkowo poinformował, że KOWR w swoim budżecie 

inwestycyjnym na 2020 r. ma projekt dotyczący budowy oczyszczalni ścieków z systemem 

kanalizacyjnym w miejscowości Boguchwały. W kwestii świetlicy w Boguchwałach  postęp 
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prac budowlanych leży w gestii wykonawcy. W temacie dróg leśnych – nie dotyczy to żadnej 

drogi, która miałaby wpływ na komunikacje mieszkańców między miejscowościami.   

Radna Aneta Machnyk – dopytała czy już wiadomo, którą działkę otrzyma gmina w zamian 

za przekazane drogi. 

Burmistrz Miłakowa  – wyjaśnił, iż było  to tylko spotkanie robocze i jeszcze ciężko mówić  

o konkretnych decyzjach.  

Kierownik RGT  –  wyjaśnił radnemu Józefowi Pełce, iż na ten rok już nie ma możliwości 

składania wniosków dotyczących usuwania azbestu. To, czy będzie taka możliwość w 

przyszłym roku zależy od Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska. 

Burmistrz  Miłakowa –  jeśli chodzi o jelenia to można pomyśleć o zmianie. W kwestii 

oświetlenia Osiedla Kolorowego świątecznymi iluminacjami jest to ujęte w planach.  

Radny Andrzej Nagraba –  poprosił Burmistrza o szczególną ostrożność w kwestii usunięcia 

Boguchwał z projektu Gusiew, gdyż nie ma pewności, że oczyszczalnia w Boguchwałach 

zostanie wykonana przez KOWR. 

Burmistrz Miłakowa – uzupełnił wypowiedz dotyczącą kosztów projektu Gusiewo.  

Przewodniczący Rady – dopytał się czy w czasie realizacji tego projektu można go 

skorygować.  

Aneta Gołębiewska-Kądziela  -  uzupełniła wypowiedź Burmistrza i wyjaśniła, iż gmina 

oczekuje na decyzję sekretariatu projektu w kwestii skorygowania zakresu zadań. Zwróciła 

uwagę, że projekt wymaga osiągnięcia danych wskaźników i w momencie korygowania go po 

podpisaniu umowy będzie to miało wpływ na ich osiągnięcie, co może wiązać się z karą.  

Radny Andrzej Nagraba – zauważył, że jeszcze jest pół roku do upewnienia się czy 

inwestycja dotycząca kanalizacji w Boguchwałach  będzie realizowana przez KOWR. 

Radny Józef Pełka – odniósł się do tematu dróg i zapytał się czy gmina będzie składać wnioski 

na remonty dróg gminnych.    

Burmistrz Miłakowa  – potwierdził chęć składania wniosków,  jeżeli tylko będą konkursy na 

drogi gminne i poinformował, że na część dróg gminnych są już przygotowane dokumenty. 

Dyrektor MDK  Pani Alicja Tomaszewska – zaprosiła wszystkich radnych na wigilie 

miejska, która odbędzie się w dniu 21 grudnia. 

 

Przerwa 10 min. 

 

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 



 

4 

 

a) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki  i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla 

Gminy Miłakowo na 2020 r., oraz Gminnego Programu przeciwdziałania Narkomanii   

w Gminie Miłakowo na 2020 r. 

 

Izabela Stryjek  - w imieniu Burmistrza Miłakowa omówiła powyższy projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po czym poddał 

go pod głosowanie. 

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 0 radny. 

  

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 4 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu 

Profilaktyki  i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych dla Gminy Miłakowo na 2020 r., 

oraz Gminnego Programu przeciwdziałania Narkomanii  w Gminie Miłakowo na 2020 r. 

została przyjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XIV/ 87 /2019 

wg załącznika Nr 5 do protokołu 

 

b) rocznego programu współpracy Gminy Miłakowo z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami , o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności 

pożytku publicznego i wolontariacie na 2020 rok. 

 

Aneta Gołębiewska - Kądziela  - w imieniu Burmistrza Miłakowa omówiła powyższy projekt 

uchwały.  

 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po czym poddał 

go pod głosowanie. 

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 0 radny. 

  

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 6 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie rocznego programu współpracy 

Gminy Miłakowo z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami , o których mowa w art. 3 

ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 roku o działalności pożytku publicznego i wolontariacie 

na 2020 rok. została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XIV/ 88 /2019 

wg załącznika Nr 7 do protokołu 

d) sprzedaży mienia komunalnego. 

 

Kierownik RGT Mariusz Smoliński  - w imieniu Burmistrza Miłakowa omówiła powyższy 

projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po czym poddał 

go pod głosowanie. 

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 0 radny. 
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Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 8 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie sprzedaży mienia komunalnego 

została przyjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XIV/ 89 /2019 

wg załącznika Nr 9 do protokołu 

d) sprzedaży mienia komunalnego. 

 

Kierownik RGT Mariusz Smoliński  - w imieniu Burmistrza Miłakowa omówiła powyższy 

projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po czym poddał 

go pod głosowanie. 

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 0 radny. 

 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 10 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie sprzedaży mienia komunalnego 

została przyjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XIV/ 90 /2019 

wg załącznika Nr 11 do protokołu 

 

f) określenia zasad udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 

budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków znajdujących się na terenie Gminy 

Miłakowo. 

 

Kierownik RGT Mariusz Smoliński  - w imieniu Burmistrza Miłakowa omówiła powyższy 

projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po czym poddał 

go pod głosowanie. 

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 0 radny. 

 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 12 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie określenia zasad udzielenia dotacji 

na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków znajdujących się na terenie Gminy Miłakowo została podjęta jednogłośnie. 

 

Uchwała Nr XIV/ 91 /2019 

wg załącznika Nr 13 do protokołu 
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g) rozpatrzenia skargi mieszkańców Sołectwa Roje na działalność Burmistrza Miłakowa. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Zbigniew Opoka – przedstawił 

stanowisko komisji skarg, wniosków i petycji w sprawie wniosku sołectwa Roje na działalność 

Burmistrz Miłakowa. 

 

wg załącznika nr 14 do protokołu  

 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po czym poddał 

go pod głosowanie. 

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 11 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 2 radnych. 

 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 15 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi mieszkańców 

Sołectwa Roje na działalność Burmistrza Miłakowa została podjęta i dodatkowo podziękował 

Komisji za swoją pracę. 

 

Uchwała Nr XIV/ 92 /2019 

wg załącznika Nr 92 do protokołu 

 

 

h) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik - w imieniu Burmistrza Miłakowa omówiła powyższy projekt 

uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po czym poddał 

go pod głosowanie. 

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 0 radny. 

 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 17 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XIV/ 93 /2019 

wg załącznika Nr 18 do protokołu 

 

i) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik - w imieniu Burmistrza Miłakowa omówiła powyższy projekt 

uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Radna Aneta Machnyk – złożyła wniosek o zastosowanie 7% wzrost podatku od środków 

transportowych, a nie jak założono  5%. 

 

Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie wniosek radnej.  

„Za” podjęciem wniosku głosowało 12 radnych, „przeciw” 1, „wstrzymał się” 1 radny. 
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Przewodniczący Rady - wniosek został przyjęty i poprosił o przygotowanie nowej treści 

uchwały z nowymi stawkami na tą okoliczność ogłosił przerwę.  

 

Przerwa  

 

Przewodniczący Rady - przedstawił projekt uchwały z nowymi stawkami po uwzględnieniu 

wniosku Radnej Anety Machnyk.  

 

Radny Roman Proć – zapytał się jakie skutki przyniesie taka zmiana. 

  

Skarbnik Gminy Anna Maśnik – odpowiadając stwierdziła, że na chwilę obecną nie jest w 

stanie oszacować tych zmian. 

 

Przewodniczący Rady ze względu na brak  dalszych pytań poddał projekt uchwały pod 

głosowanie. 

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 14 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 0 radny. 

 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 19 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie określenia wysokości stawek podatku 

od środków transportowych została przyjęta. 

Uchwała Nr XIV/ 94 /2019 

wg załącznika Nr 20 do protokołu 

 

j) zmian  w Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2019-2034. 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik - w imieniu Burmistrza Miłakowa omówiła powyższy projekt 

uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po czym poddał 

go pod głosowanie. 

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 0 radny. 

 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 21 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmian  w Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miłakowo na lata 2019-2034 została przyjęta. 

Uchwała Nr XIV/ 95 /2019 
wg załącznika Nr 22 do protokołu 

 

k) zmian w budżecie gminy Miłakowo na 2019 r. 

Skarbnik Gminy Anna Maśnik - w imieniu Burmistrza Miłakowa omówiła powyższy projekt 

uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 
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Przewodniczący Rady ze względu na brak pytań odczytał projekt uchwały, po czym poddał 

go pod głosowanie. 

 „Za” podjęciem uchwały głosowało 13 radnych, „przeciw” 0, „wstrzymał się” 0 radny. 

 

Wykaz głosowania imiennego 

wg załącznika Nr 22 do protokołu 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy Miłakowo 

na 2019 r. została przyjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr XIV/ 96 /2019 

wg załącznika Nr 23 do protokołu 

 

7. Interpelacje radnych 

Przewodniczący Rady  - przedstawił wszystkie interpelacje złożone w dniu 26.10.2019 r. oraz  

te które wpłynęły do biura Rady Miejskiej.  

wg załącznika Nr 24, 25,26 do protokołu 

8. Zamknięcie obrad 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad XIV sesji zwyczajnej Rady Miejskiej  

w Miłakowie, Przewodniczący Rady zamknął obrady.  

 

Na tym protokół zakończono. 

 

   Protokołował:      Przewodniczył: 

 

                                           Przewodniczący Rady Miejskiej 

     (-) Izabela Stryjek          (-) Michał Boczulak 

 


